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NÄRVARANDE 

Maria Kosterlind Reinholdsson, Ale 

Maria Standar, Alingsås 

Eva Hessman, Göteborg 

Tina Eide, Göteborg  

Pia Alhäll, Härryda  

Malin Aronsson, Kungsbacka  

Haleh Lindqvist, Kungälv  

Gull-Britt Eide, Lerum  

Elisabeth Linderoth, Lilla Edet  

Maria Jonsson, Stenungsund 

Rickard Vidlund, Öckerö 

Gitte Caous, GR  

Therese Tanner, GR 

EJ NÄRVARANDE 

Mio Saba, Mölndal 

Bengt Randén, Partille 

Evike Sandor, Tjörn 

 

1. Återkoppling från SKR kommundirektörsnätverk 

Återrapportering från kommundirektörsnätverket. Fokus var på de 

prioriteringar som sammanlagt 230 kommuner skickat in inom ramen för 

handlingsplanen för välfärdsutveckling genom digitalisering. Det var en stor 

tyngdpunkt mot socialtjänstområden och till viss del skola.  

 

Nu avvaktas SKR:s förslag till affärsmodell. SKR säger att de ska hitta en 

modell som inte innebär att en kommun som går in senare i en åtgärd ska åka 

snålskjuts på de som gick in tidigt.  GR:s kommunchefsnätverk för diskussioner 

kring detta och till anteckningarna förs särskilt nedan punkter: 

- Hur ska det praktiskt lösas med finansieringen sett till att ingen ska 

kunna åka snålskjuts? 

- Se till det stora behovet för alla när SKR ska välja vad de ska gå vidare 

med. Det är viktigt att så många som möjligt i detta initiativ. 

- Många kommuner har redan kommit långt i sin utveckling i vissa av 

frågorna, hur omhändertas detta? 

- Hur man jobba med det regionalavisa införandet? Kan/ska GR ta en 

roll? 
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Kopplat till frågor om digitalisering diskuterar nätverket bl.a. behov av nätverk 

för att driva digitaliseringsfrågor inom GR, utveckling av INDRA, 

affärsmodeller för innovationer utvecklade av kommuner, när blir det en 

snedvriden konkurrenssituation gentemot den privata marknaden, mm.  

 

2. Vårt arbete i nätverket 

De senaste åren har det tillkommit flera nya personer i nätverket. Därför 

aktualiseras frågan om arbetet i nätverket och förväntningar på detsamma.  

 

3. Ersättare i SKR-nätverken 

Frågan har kommit från övriga nätverk om det går att skicka en ersättare ifall 

ordinarie inte kan åka på SKR-nätverket. Kommuncheferna vill att respektive 

nätverk tar fram förslag på ersättare och meddelar detta till kommunchefs-

nätverket. Kommuncheferna tittar sen på förslagen och tar ansvar för att det 

blir en bra spridning av kommunrepresentation även bland ersättarna.  

4. Synlighet på nätverkssidor 

I förbundsledningsgruppen har det diskuterats vilka nätverk med sina 

representanter som ska vara synliga på hemsidan vid ett eventuellt försämrat 

säkerhetsläge. Förbundsdirektören presenterar det förslag som förbunds-

ledningen kommit fram till och kommuncheferna har inget att invända. 

5. Besök i nätverket 

Vi behöver omvärldsbevaka och det är något som vi med fördel gör 

tillsammans. Göteborgsregionen är en viktig del av Sverige och inom GR lyckas 

vi ofta med att få närvaro av ministrar, chefer från statliga myndigheter mm. 

Nätverket för diskussioner om vilka roller/funktioner/personer som skulle vara 

intressanta att bjuda in. 

Gitte Caous informerar om hur det går med boka in ett nytt besök av VGR:s 

direktör som ersättning för det inställda besöket i höstas. 

6. Övriga frågor 

- Rådslag 15 augusti: påminn gärna era inbjudna politiker att anmäla sig.  

Förvaltningen jobbar nu med att ta fram ett kunskapsunderlag för alla 

deltagande inför själva rådslaget. Efter önskemål kommer det också tas fram 

ett försättsblad med information och inbjudan till 15 augusti.  

-Önskemål från kommuncheferna att vara ute i bättre tid med bokningar av 

olika heldagar, exempelvis byggbenchen. Dessa aktiviteter behöver ut nästan 

ett år i förväg. 
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- Övrig återkoppling från SKR:s nätverk: bl.a diskuterade välfärdsbrottslighet 

och här meddelar Göteborg att de gärna gör en dragning om sitt arbete i frågan. 

Detta planeras in på ett kommande möte.   

- kommundirektörsföreningens nästa möte. och vilka som kan åka. 

- IMY:s beslut rörande Kungälv och kamerabevakning av allmän plats. 

- Inbjudan AM4. 

- läget ISGR. 

Antecknat av: 

Therese Tanner 

Förbundssekreterare 


